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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 7)

Управляващият орган в МРРБ и "Фонд мениджър на финансовите инструменти в България" ЕАД подписаха
финансово споразумение за инвестиции в градска и регионална инфраструктура по Програма "Развитие на
регионите" (ПРР) 2021-2027 г., в частта съфинансирана от Европейски фонд за регионално развитие (ЕФРР).
Заместник-министърът и ръководител на Управляващия орган на програмата Ангелина Бонева обясни, че с... 

В Българска търговско-промишлена палата се проведе среща с китайска компания, която проучва възможностите
за изграждане на завод в България. Цветан Симеонов, председател на БТПП, е представил икономическата и
инвестиционна среда в България и подчерта ниските данъци, особено в региони с безработица, по-голяма от
средната за страната, обявиха от организацията. Той е отговорил и на редица въпроси, по... 

За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса се
разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на
ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските работодатели
(АОБР) – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, които проведоха среща по покана на министъра. На разговорите... 

В Българската търговско-промишлена палата (БТПП) се състоя среща с китайска компания, която проучва
възможностите за изграждане на завод в България, съобщиха от Палатата на интернет страницата си.
Председателят на БТПП Цветан Симеонов представи икономическата и инвестиционна среда в България и
подчерта ниските данъци, особено в региони с безработица, по-голяма от средната за страната. Той отговори... 

Заглавие: Над 460 млн. лв. по Програма "Развитие на регионите" 2021-2027 г. ще бъдат инвестирани в градски и
регионални инфраструктурни проекти чрез финансови инструменти
Дата: 13.07.2023 10:52
Медия: Грамофона

Заглавие: Китайска фирма проучва възможностите у нас за изграждане на завод в България
Дата: 12.07.2023 19:53
Медия: Банкеръ

Заглавие: Богданов и работодателските организации ще работят активно за облекчаване на административната
тежест за бизнеса
Дата: 12.07.2023 18:28
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Китайска високотехнологична компания проучва възможностите за изграждане на завод в България,
съобщи БТПП
Дата: 12.07.2023 15:40
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.gramofona.com/business-jug/nad-460-mln-lv-po-programa-razvitie-na-regionite-2021-2027-g-shte-badat-investirani-v-cityski-i-regionalni-infrastrukturni-proekti-chrez-finansovi-instrumenti
https://banker.bg/2023/07/12/%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B0%D0%B9%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D1%84%D0%B8%D1%80%D0%BC%D0%B0-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D1%83%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%B2%D1%8A%D0%B7%D0%BC%D0%BE%D0%B6%D0%BD%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B8%D1%82/
https://www.abcnews.bg/bg/news/16891756908652/bogdanov-i-rabotodatelskite-organizatsii-shte-rabotyat-aktivno-za-oblekchavane-na-administrativnata-tezhest-za-biznesa
https://www.bta.bg/bg/news/economy/489476-kitayska-visokotehnologichna-kompaniya-prouchva-vazmozhnostite-za-izgrazhdane-na


За периодичен преглед на регулаторните режими и намаляване на административната тежест за бизнеса се
разбраха да работят съвместно министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на
ръководствата на организациите – членове на Асоциацията на организациите на българските работодатели
/АОБР/ – АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, които проведоха среща по покана на министъра. Богданов посоч... 

Продуктите в ЕС трябва да бъдат с дълъг живот, да отговарят на изисквания за безопасност и да подлежат на
рециклиране. Как може това да бъде постигнато? Част от отговора са нови правила за екодизайн. Прочетете как
ЕС иска да изгради кръгова икономика до 2050 г. Какво представлява екодизайнът Екодизайнът е свързан с
вземането под внимание на екологични съображения при прокетирането на продукти, кат... 

Представители на ръководствата на организациите–членове на Асоциацията на организациите на българските
работодатели /АОБР/ - АИКБ, БСК, БТПП и КРИБ, проведоха среща с министъра на икономиката и индустрията
Богдан Богданов и неговият екип. Васил Тодоров, главен секретар на БТПП, акцентира върху основните
приоритети на Асоциацията, които са и във фокуса на Министерството на икономиката и индустрият... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
11)

Макар предприемачеството да става все по-популярно сред младите хора и стотици гимназисти да реализират
собствени бизнес проекти, все още средните училища с предприемачески профил не са сред топ избора на
кандидат-гимназистите. Това показват и резултатите от първото класиране след 7. клас. Паралелките с
предприемачески профил с най-висок минимален бал започват от 39-а позиция в София. Най-популярн... 

Министърът на икономиката и индустрията Богданов и работодателските организации ще работят активно за
облекчаване на административната тежест за бизнеса За периодичен преглед на регулаторните режими и
намаляване на административната тежест за бизнеса се разбраха да работят съвместно министърът на
икономиката и индустрията Богдан Богданов и представители на ръководствата на организациите – членове ... 

Светослав Иванов, изпълнителен директор, "Овергаз Инк." АД, е новият съпредседател на комитет "Енергетика и
минерални ресурси" на Американската търговска камара (АТК) в България. Изборът му е потвърден от Борда на
директорите на Камарата, съобщиха от АТК. "Ние ценим Вашата лична енергия, отдаденост и ангажираност да
допринесете за по-нататъшния напредък по енергийната тема в рамките на Камарата и ... 

Заглавие: Ще се работи за облекчаване на административната тежест за бизнеса
Дата: 13.07.2023 06:00
Медия: Искра.бг

Заглавие: Екодизайн: ЕС подготвя правила за проектиране на устойчиви продукти
Дата: 12.07.2023 15:35
Медия: Грамофона

Заглавие: Среща на АОБР с министъра на икономиката и индустрията Богдан Богданов
Дата: 13.07.2023 10:00
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Най-желаните гимназии по предприемачество в София, Пловдив и Варна
Дата: 13.07.2023 11:03
Медия: Forbes Bulgaria

Заглавие: Договориха по-малко бумащина и регулаторни режими за бизнеса
Дата: 12.07.2023 14:55
Медия: Econ

Заглавие: Светослав Иванов е съпредседател на комитет "Енергетика и минерални ресурси" на АТК в България
Дата: 12.07.2023 19:22
Медия: News.bg

https://www.iskra.bg/shte-se-raboti-za-oblekchavane-na-administrativnata-tezhest-za-biznesa/
https://www.gramofona.com/business-jug/ekodizayn-es-podgotvya-pravila-za-proektirane-na-ustoychivi-produkti
https://www.bcci.bg/news/19664
https://forbesbulgaria.com/2023/07/13/%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B6%D0%B5%D0%BB%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B3%D0%B8%D0%BC%D0%BD%D0%B0%D0%B7%D0%B8%D0%B8-%D0%BF%D0%BE-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5%D0%BC%D0%B0%D1%87/
https://econ.bg/%D0%94%D0%BE%D0%B1%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%80%D0%B0%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%BA%D0%B8/%D0%94%D0%BE%D0%B3%D0%BE%D0%B2%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%85%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%BC%D0%B0%D0%BB%D0%BA%D0%BE-%D0%B1%D1%83%D0%BC%D0%B0%D1%89%D0%B8%D0%BD%D0%B0-%D0%B8-%D1%80%D0%B5%D0%B3%D1%83%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%BE%D1%80%D0%BD%D0%B8-%D1%80%D0%B5%D0%B6%D0%B8%D0%BC%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0_l.a_i.801620_at.11.html
https://news.bg/politics/svetoslav-ivanov-e-sapredsedatel-na-komitet-energetika-i-mineralni-resursi-na-atk-v-balgariya.html


Вероятността за допълнително увеличение на лихвите от страна на Фед след този месец се понижиха много под
50%.Американската инфлация за юни рязко се забави, което даде нова надежда, че Федералният резерв скоро
ще може да приключи с най-агресивното повишаване на лихвените проценти от десетилетия насам. Индексът на
потребителските цени се ускори с 3% през миналия месец в сравнение с юни 2022 гл, кое... 

Георги Глушков, първият българин в NBA + Бисер Варчев, професионален трейдър и инвеститорПрез 80-те години
Националната баскетболна асоциация (NBA) беше "измерение", което ние, европейците, не познавахме. През
това десетилетие имаше мини кризи в NBA, а Европа беше във финансов подем. Голямата промяна настъпи през
90-те, когато NBA се превърна в "нова спортна планета" с много сериозни финансови пар... 

е сцената, на която приканваме всички смели оратори да споделят своите истории за провали в бизнеса,
прецаквания в професионалната сфера, в която се развиват, уроците, които са научили и стремглавото им
завръщане след това. Във второто издание за сезон 2023 г. на Fuckup Nights Sofia гостуват трима изключителни
мъже, които с готовност ще се качат на сцената и ще ни разкажат за провалите си и принос... 

Една нова стратегия набира популярност при покупката на имот с цел препродажба и тя се нарича "фикс енд
флип" или само "флип". Какво се крие зад непознатия термин? Тук целта е да намерите имот в лошо състояние и
на ниска цена, да му добавите стойност, като го ремонтирате, и да го продадете с печалба. При този вид
инвестиция в недвижим имот възможностите за печалба са много големи - в това са убед... 

Това е опит да се изсветли трудовият пазар доколкото е възможно. Опасявам се, че няма да има никакъв ефект
тази мярка. Ние никога не сме имали против мерки, които поне се опитват да изсветлят недекларирания труд.
Когато държавата насилствено тика и работодатели, и работници към банковите плащания, е редно да сложи
таван на банковите такси. Това заяви Ваня Григорова от КТ "Подкрепа", коментирайки п... 

Стъпката е част от стратегията на компанията да предоставя достъп до висококачествени и иновативни
продуктиVivacom финализира успешно сделката за придобиване на 100% от капитала на "Телнет" – един от
водещите доставчици на фиксирани услуги в Северна България. Тази стъпка е част от стратегията на компанията
да предоставя достъп до висококачествени и иновативни продукти и превъзходно клиентско изжив... 

Заглавие: Инфлацията в САЩ се забавя до двугодишно дъно
Дата: 12.07.2023 18:20
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Георги Глушков и Бисер Варчев за империята NBA - бизнес модел, заплати, оценка
Дата: 12.07.2023 15:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Fuckup Nights Sofia Vol. 36 на 18 юли в кино Кабана
Дата: 12.07.2023 16:53
Медия: Actualno.com

Заглавие: Fix & Flip: Нова стратегия при покупка на имот
Дата: 12.07.2023 14:30
Медия: Марица

Заглавие: Ваня Григорова: Таван на банковите такси, ако държавата иска заплатите да са по банков път
Дата: 12.07.2023 20:18
Медия: Труд

Заглавие: Vivacom приключи сделката за придобиване на "Телнет"
Дата: 12.07.2023 20:08
Медия: Economic

Заглавие: Доц. Красен Станчев: С 60 милиарда бюджет не се компенсират 180 милиарда икономика
Дата: 12.07.2023 20:14
Медия: Нова Добруджанска Трибуна

https://www.bloombergtv.bg/a/2-novini/120120-inflatsiyata-v-sasht-se-zabavya-do-dvugodishno-dano
https://www.bloombergtv.bg/a/16-biznes-start/120107-georgi-glushkov-i-biser-varchev-za-imperiyata-nba-biznes-model-zaplati-otsenka
https://www.actualno.com/scene/fuckup-nights-sofia-vol-36-na-18-uli-v-kino-kabana-news_2012363.html
https://www.marica.bg/imoti/fix-flip-nova-strategiq-pri-pokupka-na-imot
https://trud.bg/%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D1%8F-%D0%B3%D1%80%D0%B8%D0%B3%D0%BE%D1%80%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD-%D0%BD%D0%B0-%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%82%D0%B0%D0%BA%D1%81%D0%B8-%D0%B0%D0%BA%D0%BE-%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BB%D0%B0%D1%82%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B0-%D0%BF%D0%BE-%D0%B1%D0%B0%D0%BD%D0%BA%D0%BE%D0%B2-%D0%BF%D1%8A%D1%82/
https://www.economic.bg/bg/a/view/vivacom-prikluchi-sdelkata-za-pridobivane-na-telnet
https://ndt1.eu/%D0%B4%D0%BE%D1%86-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%BD%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%81-60-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4%D0%B0-%D0%B1%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82/


© Фокус Доц. Красен Станчев, основател на Института за пазарна икономика, бивш депутат, сега преподавател в
СУ "Свети Климент Охридски", в интервю за Аудиокаста на "Фокус" "Това е България" Предстои обсъждането на
първо четене на държавния бюджет за годината, а проектът е на Министерството на финансите. Параметрите
видимо са насочени към изпълнението на критериите за еврозоната: икономически расте... 

Според управляващите проектобюджетът на държавата не е революционен, но е реален, от опозицията го
определиха като илюзорен, антисоциален и без реформиТеодора Цанева, Никол Николова, БТАСпоред
управляващите проектът на държавен бюджет за 2023 г. не е революционен, но е реален. От опозицията
критикуваха липсата на реформи в него, определиха го като антисоциален и илюзорен. Повече от шест часа
продъ... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 8)

До 31 август продължава междинният срок за прием на документи за участие в проекта по Програма ЛАЙФ, който
предвижда всяко домакинство, което се отоплява на твърдо гориво, да може да замени безплатно старата си
печка с отоплителен уред на пелети, природен газ или климатик. Допустимите райони и квартали за участие по
проекта са ЦГЧ, кв. "Възраждане", к-с "Бр. Миладинови", к-с "Лазур", к-с "Меден ру... 

Колко важно е да имаш работа от деня, в който си излязъл от класната стая и преминеш бариерата на завода.
Доказателство за ползата от дуалното обучение и подадена ръка от бизнеса е реализацията на инж. Диян Баев,
възпитаник на Професионална гимназия "Иван Хаджиенов" в Казанлък. От първия ден започнах работа, разказва
25-годишният мъж. Той е от първия випуск, който завършва дуално обучение в рамки... 

Повече от 500 студенти от Монголия са завършили висше образование в България. Първите от тях са пристигнали
тук още през 1957 г. И досега те работят в различни сфери в Монголия и допринасят за развитието на страната.
Това става ясно по време на среща между министъра на образованието и науката проф. Галин Цоков и посланика
на Монголия в България Н.Пр. Лхагвасурен Саянаа, съобщават от МОН.В момента ... 

Много хора са недоволни от текущата си заплата и търсят начини да увеличат доходите си. Докато някои може да
обмислят да работят извънредно или да намерят втора работа, други може да решат да променят кариерата си.
Това може да бъде трудна задача, но може да бъде и чудесна възможност да увеличите доходите си започвайки
специализация в перспективна област. В тази статия ще разгледаме някои съвети з... 

Заглавие: Парламентът прие Бюджет 2023 на първо четене
Дата: 12.07.2023 19:35
Медия: BGlobal

Заглавие: До края на август може да се кандидатства за безплатен екологичен отоплителен уред по програма
LIFE
Дата: 13.07.2023 10:09
Медия: Zonaburgas.bg

Заглавие: Колко е важно да започнеш работа в първия ден, след като завършиш училище
Дата: 12.07.2023 19:17
Медия: Novinata.bg

Заглавие: Обучаваме монголски студенти в приоритетни специалности
Дата: 12.07.2023 18:32
Медия: Аз-Буки

Заглавие: Как можете да смените кариерата си и да се насочите към нова с по-висока заплата?
Дата: 12.07.2023 17:04
Медия: Actualno.com

Заглавие: Той е от малък град, но има собствен самолет и вече е министър

https://bglobal.bg/108860-%D0%9F%D0%B0%D1%80%D0%BB%D0%B0%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%82%D1%8A%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%B8%D0%B5-%D0%91%D1%8E%D0%B4%D0%B6%D0%B5%D1%82-2023-%D0%BD%D0%B0-%D0%BF%D1%8A%D1%80%D0%B2%D0%BE-%D1%87%D0%B5%D1%82%D0%B5%D0%BD%D0%B5
https://www.zonaburgas.bg/do-kraya-na-avgust-mozhe-da-se-kandidatstva-za-bezplaten-ekologichen-otoplitelen-ured-po-programa-life/
https://novinata.bg/bulgaria/kolko-e-vajno-da-zapochnesh-rabota-v-parviq-den-sled-kato-zavarshish-uchilisthe/
https://press.azbuki.bg/news/novini-2023/broj-28-2023/obuchavame-mongolski-studenti-v-prioritetni-speczialnosti/
https://www.actualno.com/curious/kak-mojete-da-smenite-karierata-si-i-da-se-nasochite-kym-nova-s-po-visoka-zaplata-news_2010690.html
https://www.flagman.bg/article/297886


Политикът от ПП от малък имал страст към летателните машини и още в детството си сглобявал макети от хартия
и дърво Новият министър на транспорта Георги Гвоздейков е горд собственик на частен самолет. Политикът от ПП
от малък имал страст към летателните машини и още в детството си сглобявал макети от хартия и дърво. Преди
около 5 години обаче решил, че иска да създаде реален и използваем двуместен... 

"Възможността за изграждане на доверие е основният фактор за лоялност, като това е взаимен процес. Ако
доверието се подхранва и от двете страни, дългосрочното задържане на служител се случва хармонично и е много
по-лесна задача", споделя Ивайло Славов, който е и следващият гост на Бисер Кунчев в рубриката "HR Guest". Кой
е той? Ивайло Славов e успешен български сериен предприемач, уважаван експерт... 

До 31 август продължава междинният срок за прием на документи за участие в проекта по Програма ЛАЙФ, който
предвижда всяко домакинство, което се отоплява на твърдо гориво, да може да замени безплатно старата си
печка с отоплителен уред на пелети, природен газ или климатик.Допустимите райони и квартали за участие по
проекта са ЦГЧ, кв. "Възраждане", к-с "Бр. Миладинови", к-с "Лазур", к-с "Меден руд... 

Гебрюдер Вайс България празнува 30 години от основаването си. И през всичките тези години начело на фирмата
е Мариета Григорова, която определено има какво да разкаже Нямам представа кога се изтърколиха 30 години,
казва Мариета Григорова, управител на Гебрюдер Вайс България, когато я каня на разговор по повод 30 години от
основаването на фирмата. И аз й вярвам, защото Мариета е борец, който отмята... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Европейски информационен център ЕВРОПА ДИРЕКТНО – Бургас и Бургаска търговско промишлена палата
представят на Вашето внимание разнообразието на европейската кухня и типични за европейските страни ястия.
Германия, Телешко печено с лук по швабски Необходими продукти: 4 парчета телешки пържоли (около 200 гр.)
зехтин или рапично олио 4 до 6 средно големи глави лук 3 с.л. масло с ниско съдържание на м... 

Заместник министър-председателят и министър на външните работи Мария Габриел се среща с посланици на
страни извън Европейския съюз, съобщиха от Министерството на външните работи на сайт си. По време на
срещата, в резиденция "Бояна" в София, първият ни дипломат представи приоритетите на външната политика на
България, свързани с членството ни в ЕС и НАТО, както и активното участие на страната в межд... 

Дата: 13.07.2023 09:31
Медия: Флагман.бг

Заглавие: Поддържането на ефективна комуникация в компанията е важно условие за успех
Дата: 13.07.2023 09:03
Медия: Informiran.net

Заглавие: До края на август може да се кандидатства за безплатен екологичен отоплителен уред по програма
LIFE
Дата: 13.07.2023 10:25
Медия: Виа Понтика

Заглавие: Мариета Григорова, управител на Гебрюдер Вайс България: Харесвам динамиката на професията
логистик
Дата: 11.07.2023 11:11
Медия: Камиони

Заглавие: Телешко печено с лук по швабски
Дата: 12.07.2023 19:43
Медия: Грамофона

Заглавие: Мария Габриел се срещна с посланиците на страни извън ЕС
Дата: 12.07.2023 20:30
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.informiran.net/%D0%BF%D0%BE%D0%B4%D0%B4%D1%8A%D1%80%D0%B6%D0%B0%D0%BD%D0%B5%D1%82%D0%BE-%D0%BD%D0%B0-%D0%B5%D1%84%D0%B5%D0%BA%D1%82%D0%B8%D0%B2%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D1%83%D0%BD%D0%B8%D0%BA%D0%B0%D1%86/
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=74602
https://www.kamioni.bg/bg/menu/10/post/31448/Marieta-Grigorova-upravitel-na-Gebryuder-Vajs-Bylgariq%3A-Haresvam-dinamikata-na-profesiqta-logistik?page=
https://www.gramofona.com/business-jug/teleshko-pecheno-s-luk-po-shvabski
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/489721-mariya-gabriel-se-sreshtna-s-poslanitsite-na-strani-izvan-es


Украйна, борейки се с руския агресор, се бори за нашата сигурност, така външният министър коментира и срещата
във ВилнюсНе бива да подхождаме към ситуацията с излишен оптимизъм. Познавайки европейските партньори,
познавайки вътрешнополитическата ситуация в частност в две от страните, изразявали своите съображения, да се
изразя дипломатично, ние трябва да продължим да говорим с резултати, с факти и... 

Става дума за проява на политик, защото Ицо Хазарта или Христо Петров вече е политик. Той е бил певец преди 2
или 3 години, когато на гърба на другите политици пишеше весели текстове и си изкарваше парите, но от 2 години
Депутатът Христо – както той сам се нарича, е депутат. Агенция BNews както и други сайтове забелязаха
странности в неговото поведение. Примерно Христо Петров кара изключително скъ... 

Посланик Радко Влайков е отклонил предложението на румънските органи, дошли на място, съставът да бъде
евакуиран, като е поел отговорността за товаВъв връзка с множество публикации в румънски медии, че е
отправена заплаха към сградата на посолството на Република България в Букурещ, представител на
дипломатическата мисия потвърди информацията пред БТА и уточни, че на електронната поща на посолствот... 

снимка булфото архив Топ синдикалистката Ваня Григорова проговори по горещата тема дали влиза в кметския
бой от името на БСП. Все още не съм дала отговор на отправените покани. Предстои да се водят още твърде
много разговори – както със синдикални членове и съмишленици, така и с евентуалните партии, които ще влязат в
евентуална коалиция, коментира икономистът на КТ "Подкрепа" по NOVA News. По думи... 

Европейският парламент гласува пета резолюция с призив за присъединяването на България и Румъния към
Шенгенското пространство до края на 2023-та година. В полза на решението гласуваха 526-ма, 57 гласа бяха
"против" и 42 "въздържал се". По-рано по време на дебат евродепутатите заявиха, че гражданите на България и
Румъния са дискриминирани, защото се сблъскват със забавяния, бюрократични затруднения... 

EURACTIV.com with Reuters Кораб с натоварен с пшеница в черноморското пристанище Черноморск близо до
Одеса, Украйна, 18 февруари 2023 г. [EPA-EFE/IGOR TKACHENKO] Генералният секретар на ООН Антониу Гутериш
е предложил на руския президент Владимир Путин да удължи сделката, позволяваща безопасен черноморски
износ на зърно от Украйна в замяна на свързване на дъщерно дружество на руската земеделска ба... 

Заглавие: Мария Габриел: Без излишен оптимизъм за призива на ЕП за приемането на България в Шенген
Дата: 12.07.2023 20:21
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Бареков: Недопустимо е Ицо Хазарта да не декларира имотното си състояние пред КПКОНПИ!
(ВИДЕО)
Дата: 13.07.2023 09:20
Медия: Би Нюз

Заглавие: Бомбена заплаха е получило посолството на България в Букурещ
Дата: 12.07.2023 19:35
Медия: Днес Дир.бг

Заглавие: Ваня Григорова издаде голяма тайна
Дата: 12.07.2023 19:02
Медия: БГ вест

Заглавие: ЕП за 5-и път: България и Румъния в Шенген
Дата: 12.07.2023 20:41
Медия: Пловдив online

Заглавие: ООН предлага Путин да удължи сделката за зърно в замяна на достъп до SWIFT
Дата: 13.07.2023 11:10
Медия: Под лупа

Заглавие: 17 пункта за разпознаване на руски агенти
Дата: 13.07.2023 08:11

https://dnes.dir.bg/politika/mariya-gabriel-bez-izlishen-optimizam-za-priziva-na-ep-za-priemaneto-na-balgariya-v-shengen
https://bnews.bg/barekov-nedopustimo-e-iczo-hazarta-da-ne-deklarira-imotnoto-si-sastoyanie-pred-kpkonpi-video/
https://dnes.dir.bg/svyat/bombena-zaplaha-e-poluchilo-posolstvoto-na-balgariya-v-bukuresht
https://bgvest.eu/957587/
https://plovdiv-online.com/dopalnitelni/nakratko/ep-za-5-i-pat-balgariya-i-rumaniya-v-shengen/
http://burgas-podlupa.com/%D0%BE%D0%BE%D0%BD-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0-%D0%BF%D1%83%D1%82%D0%B8%D0%BD-%D0%B4%D0%B0-%D1%83%D0%B4%D1%8A%D0%BB%D0%B6%D0%B8-%D1%81%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D0%B7%D1%8A%D1%80%D0%BD%D0%BE-%D0%B2-%D0%B7%D0%B0%D0%BC%D1%8F%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D0%B4%D0%BE%D1%81%D1%82%D1%8A%D0%BF-%D0%B4%D0%BE-swift
https://plovdiv-online.com/news/koi-kakvo-kaza/17-punkta-za-razpoznavane-na-ruski-agenti/


В контекста на войната на Русия против Украйна и хибридната война на Кремъл срещу НАТО, ЕС и България, към
момента руските агенти за влияние, инсталирани в управлението и в обществено-политическия живот, в
девиантното си поведение проявяват следните по-важни характеристики: 1. Говорят за необходимостта от
постигане на "мир", по пътя на преговорите. Внушението е, че това следва да стане с цената на... 

"Позвавайки вътрешнопартийното състояние в ЕС и ситуацията в две от страните, не трябва да подхождаме с
оптимизъм за Шенген. Следим отблизо какво се случва в Холандия", каза в ефира на БНТ вицето Мария Габриел.
"Срещата на върха на НАТО показа, че Украйна се бори за нашата сигурност. За първи път се състоя първото
заседание на общия съвет НАТО-Украйна. Ние ще предоставим помощ, която не застрашава... 

Медия: Пловдив online

Заглавие: Мария Габриел призна: За правителството Украйна е приоритет
Дата: 13.07.2023 05:30
Медия: Буднаера

http://www.budnaera.com/202303f/23030080.html
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